
Brukerråd  
16. januar 2025 
Dalgård skole og ressurssenter 
 
 
Til stede: 
Elevrådet:  
Sarah Wraaldsen Sørgård 
Lotte Solberg Omstad 
 
FAU:  
Siri Strømme 
Jacobus de Vaal 
 
Torbjørn Langaas Lien, avdelingsleder 
Rektor Gro 
 
Elevrådet med fra kl 17 - 18 
 
 
Saker: 
 
Referat fra 28.11.24 
Ingen kommentarer har kommet inn, så dette anses som godkjent. 
 
Vedtak: 
Referatet etter brukerrådsmøtet 28.11.24 er godkjent. 
 
 
Saker fra FAU  
FAU vil bruke penger på skolens elever og lurer på om lagring av utstyr på skolen lar 
seg ordne? 
Rektor svarer at hvis FAU handler inn så ordner skolen lager. 
 
FAU vurderer å kjøpe inn et fussballbord og en basketkurv til å ha ute. Vi snakker 
med Linda vaktmester om å få satt opp basketballkurven. 
 
Spørsmål fra FAU om svømmehallen leies ut til andre skoler slik at skolens elever 
ikke får brukt den hele uka. Nei, svømmehallen leies ikke ut til andre skoler eller 
andre leietaker i løpet av skoletiden. I løpet av skoledagen er det kun skolens egne 
elever som har tilgang etter en tettpakket timeplan. Svømmehallen brukes hele tida. 
 
Vedtak:  



Informasjonen tas til orientering 
 
 
Saker fra elevråd 

- Holder på å planlegge temauka, fra 3. februar. Kanskje innhold: kle seg som 
frivillig kjønn / pysj dag / VM dag der man kler seg tradisjonelt som f.eks i 
1997 / hattedag og annet 

- Det har ikke vært noen saker til AntiMobbeKontoret 🙂 
- Garderobekontrollen: flesteparten av skolens barn og unge er flinke 

 
Vedtak:  
Informasjonen tas til orientering 
 
 
Saker fra rektor 
 
Rekruttering av ny rektor  
fordi Gro blir pensjonist 01.09.25 
Stillingen er lyst ut. Vi håper at dette er avklart før sommeren, med en god 
overgangsperiode for tiltredende rektor. Det er mye å bli kjent med. Foresatte 
informeres igjen når vi har en avklaring. 
 
 
Reguleringsplan Odd Husbys veg, Dalgårdvegen og General Bangs veg 
Epost til skolen med spørsmål om avlastningslommene i Dalgårdvegen. 
 
Skolen tenker bevaring - hva tenker FAU? 
FAU er enige. 
 
Argumentasjon: 

- Fjerne avlastningslommene vil ikke redusere trafikken. Dalgårdvegen har 
trafikk til skolen, barnehagen, ishallen, Dalgårdanlegget og stallen. Dette vil 
fortsette. 

- Foresatte erfarte under byggingen av Dalgårdstunet i Anders Wigens vei at 
disse avlastningslommene bidro til å gjøre trafikksikkerheten for barn og unge 
bedre. Om lommene ikke er der vil bilene stoppe i veien uten at det bedrer 
trafikksikkerheten. 

- Ja, man kan parkere ved ishallen, men der kommer det biler absolutt hele tida 
og parkeringsplassen her benyttes i stor grad til parkering gjennom hele 
dagen for den som har ærend til nevnte bygg og anlegg.  

- Dalgård skole og ressurssenter er en skole med flere enn 600 elever. Elever 
som kommer i drosjer til ressurssenteret har egen innkjøring fra Anders 
Wigens veg. Elever til 1.-7. trinn som må leveres med bil (pga 
funksjonsnedsettelser) har Dalgårdvegen. Det er ingen 



handikap-parkeringsplass til skolen på de sider av bygget som vender mot 
Dalgårdvegen. Avlastningslommene er derfor svært nødvendige for denne 
elevgruppen.  

- Det bør være en dokumentasjon og argumentasjon for å bygge 
avlastningslommer i Dalgårdvegen den gang de ble etablert. Brukerråd 
henviser til også å se på tidligere informasjon. 

 
 
 
Universitetsskolen  
2024 er over og med det avsluttes videreutdanningen i veiledningspedagogikk for 
pedagogisk personale. Nå i 2025 starter videreutdanningen for miljøpersonalet. Vi 
har en god plan og har i samarbeid med ISA (institutt for sosiale arbeid) ved NTNU 
blir studiet Tverrfaglig samarbeid for miljøpersonalet i grunnskolen: fremme et 
inkluderende arbeidsmiljø for mangfold en realitet. 
 
 
VM i Granåsen 
Skolen er påmeldt og det jobbes med skyss nå. Har dialogen og rektor får en 
tilbakemelding i neste uke. 
 
Skolene i Trondheim er invitert til Granåsen fredag 28.02.25. Skyss kan bli aktuelt for 
noen av våre elever, men de fleste går tur/retur. Ulik lengde på hvor lenge vi deltar - 
tilnærmet ordinær skoledag. 

 



 
 
Skoleøkonomi 
Dalgård skole og ressurssenter sin økonomi er relativt stabil. Dvs at vi drifter skolen 
innenfor tildelte rammer og endte regnskapsåret 2024 med et bittelite overskudd. Vi 
vet at det blir noe strammere i 2025 etter bystyrevedtaket i desember, men vi 
balanserer dette så godt vi kan og regner med tilnærmet lik bemanning også 
kommende skoleår. Det pågår en politisk diskusjon om de byomfattende tilbudene 
bør utvides. Hvis så skjer, kan det være Dalgård får inntil 10 flere elever i 
ressursenteret på sikt. I så fall tilføres skolen ytterligere midler. 
 
I den økonomiske sammenhengen kan vi nevne at skolen er så heldig å få overta 
gratis mange kontormøbler / bord / stoler / hyller fra et firma på Tiller. Denne form for 
gjenbruk er både miljøvennlig og bærekraftig på flere måter.  
 
 
Vedtak:  
Informasjonen tas til orientering 
 
 
Eventuelt 

- ingen saker 
 
 


